

Jonathan Reinert

Passionspredigt im 16. Jahrhundert

Das Leiden und Sterben Jesu Christi in den Postillen Martin Luthers, der Wittenberger Tradition und altgläubiger Prediger

[Preaching the Passion of Christ in the Sixteenth Century. The Suffering and Death of Jesus Christ in Martin Luther's Postils, the Wittenberg Tradition, and Catholic Sermons.]

Published in German.

How was the passion of Jesus Christ preached during the Reformation and time of confessionalisation? Jonathan Reinert explores this question based on a broad range of sources, revealing both the impressive power of Martin Luther's impulses as well as surprising interactions between the emerging confessions.

Jonathan Reinert Studium der Ev. Theologie in Jena, Göttingen und Tübingen; 2015–18 Promotionsstipendiat am Graduiertenkolleg »Kulturelle Wirkungen der Reformation. Medialität« in Jena; 2019 Promotion; seit 2018 Wissenschaftlicher Mitarbeiter am Institut für Spätmittelalter und Reformation in Tübingen.
<https://orcid.org/0000-0001-5560-4141>



2020. XVI, 420 pages. SMHR 119

ISBN 978-3-16-159661-2
DOI 10.1628/978-3-16-159661-2
eBook PDF 99,00 €

ISBN 978-3-16-159660-5
cloth 99,00 €

Order now:

https://www.mohrsiebeck.com/en/book/passionspredigt-im-16-jahrhundert-9783161596612?no_cache=1
order@mohrsiebeck.com
Phone: +49 (0)7071-923-17
Fax: +49 (0)7071-51104